
Kłobuck, dnia 17.05.2024 r.

Rada Miejska w Kłobucku
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego,
Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej,
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego

Protokół nr 1/2024
I Posiedzenie w dniu 17 maja 2024 
Obrady rozpoczęto 17 maja 2024 o godz. 09:15, a zakończono o godz. 10:05 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Jerzy Kulej
3. Robert Turek
4. Tomasz Wałęga
5. Dominik Zych

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłobucku A. Sękiewicz otworzył posiedzenie Komisji. 
Oświadczył, że zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są 
prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Wybór przewodniczącego Komisji.

Radny J. Batóg zaproponował kandydaturę radnego Dominika Zycha na przewodniczącego 
Komisji.

Radna D. Zych wyraził zgodę. 

Głosowano w sprawie:
przyjęcia kandydatury radnego Dominika Zycha na przewodniczącego Komisji. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Józef Batóg, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych
NIEOBECNI (1)
Jerzy Kulej

4. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji.



Radny J. Batóg zaproponował kandydaturę radnego Jerzego Kuleja na 
wiceprzewodniczącego Komisji.

Radna J. Kulej wyraził zgodę. 

Głosowano w sprawie:
przyjęcia kandydatury radnego Jerzego Kuleja na wiceprzewodniczącego Komisji.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Józef Batóg, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jerzy Kulej

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2024 r.

Głosowano w sprawie:
Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2024 r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (4)
Józef Batóg, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych
NIEOBECNI (1)
Jerzy Kulej

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych w Kłobucku w obrębach 
Kłobuck i Osoki Pustkowie, w rejonie ulicy Częstochowskiej.

Kierownik Wydziału GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały.

Projektant M. Pietrasz odniosła się do ustaleń  w w/w projekcie uchwały.

Przewodniczący Komisji radny D. Zych zapytał o: możliwość wymiarowania odległości 
wyznaczonej linii zabudowy; wysokość zabudowy ustalonej w planie; informacyjne 
oznaczenie planowanej obwodnicy, której przebieg wskazany jest w studium.

Projektant M. Pietrasz wyjaśniła, że: wymiarowanie odległości linii zabudowy nie jest 
konieczne z uwagi na dokładność opracowania projektu planu oraz ich odwzorowanie w 
plikach GML; wskazana wysokość w planie tj. 18 m. ustalona została ze względu na przebieg 
istniejącej linii elektroenergetycznej średniego napięcia i możliwości jej modernizacji; w 
kwestii uwzględnienia planowanego przebiegu obwodnicy wskazanego w studium służby 
Wojewody nie zezwalają na umieszczanie treści informacyjnych. 

Radny J. Kulej jaki wpływ będzie miał uchwalany plan na planowaną obwodnicę Kłobucka?



Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że procedowany plan, w obszarze planowanej obwodnicy, 
przeznacza te tereny pod tereny rolnictwa z zakazem zabudowy.  

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych w Kłobucku w obrębach Kłobuck i 
Osoki Pustkowie, w rejonie ulicy Częstochowskiej.. 

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych

7. Sprawy różne.

Radny R. Turek zapytał o inwestycję dotyczącą drogi wojewódzkiej nr 491 (na jakim jest 
etapie, kiedy rozpocznie się jej realizacja).

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że czekamy na publikację informacji z otwarcia 
ofert. Termin realizacji zadania to koniec 2026 r. Odniósł się do dokumentacji 
przedmiotowego zadania. 

Radny R. Turek jakie są perspektywy na realizację inwestycji dotyczącej drogi od Libidzy do
Kamyka?

Burmistrz J. Zakrzewski poinformował, że gmina nie jest gospodarzem tej drogi, jest to 
droga powiatowa. Odniósł się do realizacji inwestycji z powiatem. Podkreślił, że Gmina 
zawsze deklaruje wsparcie finansowe w tego typu zadaniach. Prowadzone są wstępne 
rozmowy z Zarządem Powiatu, aby wprowadzić do budżetu, bądź WPF zlecenie projektu 
dokumentacji technicznej tego odcinka drogi.

Radny T. Wałęga zapoznał Komisję z informacją ze strony wicemarszałka województwa 
śląskiego Grzegorza Boskiego tj.  Zarząd Dróg Wojewódzkich otworzył oferty na przebudowę
drogi wojewódzkiej nr 491 (od granic miasta Częstochowy do granic województwa w stronę 
Działoszyna). Zadanie podzielone zostało na II części. Na każdą część złożone zostały po 4 
oferty. Najkorzystniejsze cenowo złożył „Dróg-Bud” Sp. z o.o. część 1 - 204.391.415,00 zł, 
część 2 - 145.955.246,97 zł. Daje to łączną kwotę 350.346.661,97 zł. - to dużo mniej niż 
zostało zabezpieczone w budżecie i prognozie wieloletniej Województwa Śląskiego.

8. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Dominik Zych



 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


